
 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde den 18.9.23 

Kl. 17-18.30 i Personalerummet 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

2. Nyt fra elevrådet (10 min) 

Der har været valg til elevrådet. Elias blev valg til formand. Malthe til næstformand. Tillykke til begge. 

Der har været spurgt til sammenlægning med Nørre Vedby Skole, som ikke er vedtaget politisk. 

Der er ønske om basketunderlag – der bliver givet tilbud. 

Udendørs bordtennisborde ønskes at blive sat på plads. 

Udskolingen ønsker at få ændret gå-i-byen-dag, da det er en kort dag. Der er grønt lys fra bestyrelsen til 

at ændre dagen. 

Der blev valgt repræsentanter til skolefestudvalget, som skal være med til planlægningen af festen i uge 

41. 

Drøftelse af sidste skoledag – input til det fælles elevråd. Repræsentanterne tager spørgsmålet med 

tilbage til elevrådsmødet. 

 

3. Evaluering af forældremøder (15 min) 

- Ny form og indhold på forældremøder for 7. -9. Klasserne med deltagelse af eleverne. 

Nogle elever synes det var fint at høre det sammen som forældrene. 

Der blev oplevet gode dialoger, måske mindre tid til oplæg fra UU. Gerne i en mail i stedet. 

Det var tydeligt at der blev talt mere til forældre end børn på 7. årgang, men bedre på 8. årgang hvor 

det var mere målrettet. 

Dialogkort blev også brugt på 6. årgang. (her uden børn) Flere forældre kom i spil og fik talt godt 

sammen om vigtige emner. 

8. årgang har ønsket at holde et opfølgende møde i oktober – og pointere at deltagelse er vigtigt også i 

udskolingen generelt. 

Der vil blive arbejdet på, at eleverne også har input på mødet. 

---- 

Generelt skal vi støtte forældrerådene i, at alt det gode arbejde i forældrerådene kommer til at skabe 

unødige udfordringer, hvis der er for høje ambitioner.  

Vigtigst er at børnene får støttet deres fællesskaber. 

Der er mange intentioner og gode kræfter i forældrerådene. Muligvis afholdes kursus for forældre. 



 

 

 

 

4. Årsmøde i januar (5 min) v. Louise og Mathilde (10 min) 

- Forslag om oplæg v. Mathilde. 

Oplæg fra Børns Vilkår vedr. Klassefællesskaber. Videnoplæg og refleksionsøvelser. 

Elevrådsrepræsentanterne tænker at det vil være godt, at der også kommer et oplæg for eleverne forud 

for forældremødet. 

Mathilde vil spørge til muligheder hos Børns Vilkår. 

 

5. Drøftelse af strategi for vikardækning (10 min) 

I lyset af en stram økonomisk virkelighed, er der behov for at melde tydeligere ud og prioritere i 

vikardækningen. 

- Ønske om faglighed i kendt fravær fra den faste lærer 

- At de faste lærere støtter op om de vikarer der har klasserne. 

- Tage Elevrådet med på råd i at lave gode vikartimer. 

- Vikarkasser/vikarmapper - findes allerede. 

- Vurdering af hvad der er vigtigt og hvem der vurderer det? 

Punktet tages op med medarbejderne i afdelingerne. 

6. Opstart på drøftelse af nye principper for lejrskole/studietur (15 min) 

Når skolen nu er afdelingsopdelt i bh.kl.-4. Kl og 5. kl-9.kl. Alle ture ligger derfor nu i afdeling 2 fra 5.kl-

9.kl. Bekymring for om børn bliver for små i bh.kl. - 4. kl. I SFO er der erfaringer fra sheltertur i 

Grusgraven. Og Gedesbylejren. 

Erfaringer fra Madlejr i 6. kl er gode og har et godt læringsperspektiv. Det kunne være en tanke at tage 

af sted i 5. klasse og lave relationer til nye lærere. 

Studietur: Det har været forstået på årgangsmøde i 8. kl man ikke skal på tur. Punktet tages op igen når 

sparekataloget er vedtaget. 

7. Lærernes dag den 5. oktober v, Mathilde (5 min) 

Drøftelse af overraskelser... 

8. Rynkebyløbet 

Skolens deltagelse? Og herunder evt. Sponsorater 

Skolebestyrelsen besluttede, at skolen fremadrettet ikke deltager i Rynkebyløbet, men at skolen selv 

beslutter andre fællesskabsrettede aktiviteter. Fx en foreningernes dag i Nr. Alslev. Evt i samarbejde med 

Luna.  

Der skal være fokus også at have arrangementer med velgørenhed. 

9. Generel orientering (15 min) 

 - Elever  

Tilbagemelding af studietur for 9. klasse. God tur – nogle få overholdt ikke regler og måtte 

 hentes af forældre. 



 

 

Ro og orden på skolen. Der arbejdes med flere tiltag på baggrund af dårlig opførsel mv. 

 - Personale 

Der er en deltidssygemelding.  

 - Orientering om tilbagemelding på oplæg og proces om rammebesparelser i GBS  

 

6. Punkter til kommende møder og eventuelt (5 min) 

Evt. 

Mathilde er blevet kontaktet af biblioteket. Der ønskes deltagelse fra skolen til møde den 7.11. Deltagelse 

tages op ellers. 

 

Vedr. henvendelser fra forældre i 1. klasserne vedr. Trivsel og lys på området om morgenen. 

Skolefest: Skolebestyrelsen har to boder.  

Overgang til Klub: der efterlyses regler. 

 

Punkter til kommende møder: 

Deltagelse på møde med biblioteket i Nørre Alslev. 

 

 

Vel mødt! 


